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Dette er en av de ting som blir å finne på Malvik Pensjonisttorenings varemesse. Motivet er
Malvik kirke, og det er brodert av pensjonist Ole Lillehaug. Se inni bladet.
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2 Bygdeblad for Malvik

Hva legger våre kommunale myn
digheter til grunn for sin priori
teringsplan for fylkesveger? (Jfr.
Bygdebladet nr. 13) Denne plan er
for meg fullstendig uforståelig, og
jeg spør meg selv om følgende:

1. Hvilken veg i kommunen har
størst trafikktetthet?
Svar: Selbuvegen.

2. Hvilken veg har størst gjennom
gangstrafikk?
Svar: Selbuvegen.

3. Hvilken veg har mest trafikk
vinterstid, særlig i påska?
Svar: Selbuvegen.

4. Hvilken veg har mest trafikk om
sommeren, særlig i bærtiden, og
av turister?
Svar: Selbuvegen.

5. Hvilken veg har størst belastning
av tunge kjøretøyer, f.eks. tøm
mer- og grusbiler?
Svar: Selbuvegen.

6. Hvilken veg har verre kombina
sjon — svinget, smal og bratt?
Svar: Ingen.

For meg ser det ut for at Selbu
vegen «leder» i alle henseende.
Hvordan kan så denne vegen rykke
ned på prioritetslisten? Mange
spørsmålstegn, ja vel, men en grunn
må det jo være som gjør at vi blir
nedprioritert.

Er det verre å få til grunnavstå
else ved Selbuvegen enn andre
steder? Dette byr vel på problemer
over alt, men da må man vel kunne
ekspropriere slik det gjøres enkelt
ved andre veger, jfr. samme bygde-
blad. Noen få kan vel ikke stoppe
utviklingen, eller Ødelegge for alle.

Det asfalteres på flere steder og
gater i kommunen, som har null
trafikk sett i relasjon til Selbuvegen.
Må vi bo i Johan Nygaardsvolds
gate eller Nessvegen (hvor det
sikkert er stor trafikk i bærtiden) for
at de ansvarlige skal ta vare på og
ha interesse for våre problemer?
Må vi rive våre hus og bygge nye,

slik at det blir et «nybyggerfelt» før
vi får utbedret og asfaltert veg?
Disse betaler dette i sine tomtekost
nader, er svaret man ofte får— men
hva har de betalt som har bodd her i
en mannsalder, i skatter og avgif
ter? Må de eldre som går opp og ned
Selbuvegen betale en andel av
anleggskostnadene for å få en tryg
gere veg å gå på?

Jeg tenker i dette innlegget særlig
på den verste strekningen — fra E6
til Modalen, hvor det jo er tettest
bebyggelse med flest barn og eldre
mennesker som ferdes på vegen.

Jeg skulle gjerne på en vinterdag,
eller en dag i vårlØsninga bedt disse
som prioriterer til å ta en spasertur
langs denne strekningen, men dere
må ha gode nerver og være raske til
bens, slik at dere kan hoppe til side
når det er nødvendig, for det er det
ofte — eller stå stille med hjertet i
halsen når tømmerbilen får en
«sladd» p.g.a. oppbremsing. Eller
en sØndag i august komme og
drikke kaffe på plenen, men dess
verre ser vi ikke hverandre p.g.a.
stØvskyen fra den sammenhen
gende strøm av bilister som skal på
bærtur. Tror dere ikke på det jeg
har skrevet? Er det overdrevet?
Nei, dere vet nok at dette er
sannhet, for før dere setter opp en
prioritetsplan undersøker dere selv
sagt alle forhold — går jeg ut ifra,
men jeg Ønsker likevel å høre på
hvilket grunnlag dere har prioritert
oss ned på lista.

Med hilsen « Uforstående».

Ranheim og
Malvik Mannskor

Kommentar til herr Eldar Hernes’s
innlegg i Bygdebladet nr. 11.
Vil først få takke for herr Hernes’s
enkle og greie orientering om Ran
heim og Malvik mannskor’s drift og
virksomhet. Flere med meg setter
sikkert pris på å få en liten peiling

på hva som foregår i de forskjellige
kor, korps og lag rundt om i bygda
vår. Og at de respektive ledere gjør
en kjempejobb, er jeg overbevist

Det jeg som formann i 17. mai-
nemnda i Ytre Malvik setter mindre
pris på, er hr. Eldar Hernes’s fram
stilling av saken mellom Ranheim
og Malvik mannskor, Kulturstyret i
Malvik og 17. mai-nemnda. Den del
av orienteringen er ikke riktig. Ved
å lese «mellom linjene», føler jeg at
hr. Hernes kanskje mener at det er
jeg som har kommet med de her
antatte usannheter. Jeg mener der
for det er på sin plass at jeg fram-
legger saken slik den utviklet seg på
det tidspunkt da vi holdt på å for
berede 17. mai-feiringa i Ytre MaI
vik. Jeg gikk mer eller mindre ut fra
at, Ranheim og Malvik mannskor
som en selvfølge skulle delta under
festkonserten i Samfunnshuset om
ettermiddagen. For sikkerhets skyld
tok jeg kontakt med Hernes for å få
dette bekreftet. Til min store over
raskelse var da svaret negativt.
Som grunn oppga da Hernes føl
gende: Koiet hadde søkt Trond
heim og Malvik Kulturstyre om
penger til tur til Sverige.

Søknaden til Trondheim Kultur-
styre ble innvilget, mens det fra
Malvik ble avslag. Ut fra dette
kunne ikke koret være med på den
tradisjonelle konserten. Jeg tillot
meg da å spørre Hernes om han
syntes det var riktig at vi i 17. mai-
nemnda skulle få svi for dette, men
fikk ikke noe svar på det. Derimot
ble Hernes interessert da jeg ba om
å få lov til å taopp saken på ny me
kulturstyret i håp om å få bredest
mulig opptreden under festpro
grammet. Kunne det komme noe
positivt ut av min henvendelse, var
det ikke umulig at koret allikevel
kunne stille opp. Henvendelsen ble
forståelig nok resultatløs. Jeg var
forøvrig i kontakt med medlemmer
av kulturstyret som på et tidlig tids
punkt var klar over korets reaksjon
på avslaget på søknaden om penger
til nevnte tur.

Dette er saken slik den ble lagt
fram for 17. mainemndas medlem
mer, og det må De være klar over
hr. Hernes, at som formann for en
komité oppnevnt av en kommunal
nemnd, i dette tilfelle Malvik Kul

Fri sp~1Ie

PRIORITERING?
om.
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«De Eldres Dag» skal i år holdes
fredag 22. september i Ytre Malvik
Samfunnshus, med Malvik Pensjo
nistforening som arrangØr.

Opplegget for dagen blir vel stort
sett som fØr, men det som særlig
peker seg ut denne gangen er vare
messen, som er stØrre og rikere på
fint håndarbeid. Dagens lotteri vil
også bestå av mange store og verdi-
fulle gevinster.

Sogneprest Kjell Fosse og vår
tidligere sogneprest Tormod Rostad
vil også denne gang være med å gi
dagen det rette innhold. Ellers blir
det sang og musikk av ymse slag.

Man får også i år høve til å hilse
på mange utflytta malvikbygger,
som skal være våre gjester.

Malvik Helsesportslag.
Det henstilles til alle våre lodd

selgere å levere inn oppgjØr og lodd-
bøker senest 20. august.

Leveringssted:
Greta G. Kristiansen, 7550 Hom
melvik, og Trygve Hauan RØnning,
7562 Hundhamaren.

Styret.

Hjertelig takk
for all deltakelse ved hustru og

mor, Karen Raaens bortgang.
Magnar Raaen.
Guri og Kåre.

turstyre, hverken tør eller vil jeg
komme med usannheter som her er
antydet. Ytterligere kommentar i
forbindelse med denne saken vil
ikke bli gitt av meg hverken nå eller
senere.

Tore Johnsen
Formann i 17. mai-komitéen

for Ytre Malvik 1978.

Vi vil med dette be Malvik Syke
hjem, Betania/Jonsborg Sykehjem
og Sakshus Aldersheim sørge for at
de pasienter som er så friske, kan få
være med til Samfunnshuset denne
dagen.

Malvik Pensjonistforening Ønsker
alle vel møtt til Ytre Malvik Sam
funnshus fredag 22. september. Det
blir oppmØte kl. 15.00.

Varemessens adresse:
Anna Vinge, Vikhamar —

tlf. 76118.
Lotteriets adresse:

Olaf Solem, Vikhamar —

tlf. 76270.

Hjertelig takk
for all oppmerksomhet og del

takelse ved vår kjære Paul Fossmos
begravelse.

Hansine Fossmo.
Hanne Man og Knut.

Steinar og Må~frid.
Hjertelig takk

for oppmerksomheten på 75-års-
dagen.

Malvik Pensjonist
forenings møter.

Klipp ut dette:

Onsdag 6. september
— InfoimasjonsmØte.

Fredag 22. september
— De Eldres Dag.

Onsdag 18. oktober
— Heimstellnemnda i Malvik.

Onsdag 15. november
— Innslag fra Hommelvik.

Onsdag 20. desember
— Ole Fjeseth og Arne Haug.

De vanlige medlemsmØtene tar til
kl. 10.30, i Ytre Malvik Samfunns
hus.

Styret.

Trekkontrollor.
Som trekkontrollØr ved kommune
kassen er tilsatt Geir Roar Larsen,
Hommelvik. Som nummer 2. og 3.
Haldor Emstad, Vikhamar og Knut
Loe DØnnesen, Trondheim.

Et trist 30-årsminne.
2. oktober er det 30 år siden rute-

flyet «Bukken Bruse» ble tatt av en
kastvind under landing, havarerte
og sank ytterst i Hommelvikbukta.

Styret. Flyet, som ble kalt «Den flyvende
hurtigrute» var fullt besatt, med 38
passasjerer og en besetning på 7.
Det gikk knapt ti minutter fra flyet
tok siØen, til det ble fylt av vann, og
sank.

26 personer reddet seg ut, mens
19 fulgte med til bunns og omkom.

Flyet var på tur fra Oslo til Nord-
Norge, og skulle mellomlande i
Hommelvik som den tid hadde luft
havn.

NYGAARDSVOLD
MARSJEN 1978

I år arrangeres Nygaardsvold
marsj en for 5. gang, og vi kan derfor
markere et aldri så lite jubileum for
dette trimarmngementet som ble
satt igang i 1974.

Marsjen går i år søndag 20.
august, og løypa er den samme som
tidligere med start fra Ungdoms
skolen, opp HØybyvegen, over Ny
gårdsvolden og ut på Selbuvegen
ved Follabrua der det serveres for-

Marit Bonaunet.
Hjertelig takk

for all vennlig deltakelse og opp
merksomhet ved vår kjære Ole
Dalums bortgang.

Alfhild Dalum.
Bjørg og Olav.

Dagmamma.
Sigrid, 2 1/2 år, søker dagmamma

som kan komme hjem, gjerne en
som vil utdanne seg i videre arbeid
med barn.

Henv.:
Førskolelærer Solnd Westly,
Rådyrv. 5, 7560 Vikhamar.

Redaktør for bladet:
EGIL 0. SVINGEN, 7550 Hommelvik — Telefon 78 250

Bestilling av abonnement til utenbygds- og utenlandsboende sende.~
Malvik kommunekasse, 7550 Hommelvik, hvor også kontingenteu,
kr. 20,- pr. år, innbetales forskuddsvis.

Formann i bladstyret:
JOHAN FJESETH, 7550 Hommelvik

Trykk: J. Chrtstiansens Boktrykkeri, 7000 Trondheim - Tif. 26 960

- — - - - -~ ~ - ~ ~

«De Eldres Dag))
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friskninger, ned- Selbùvegen og
fram til mål ved Ungdömsskolen.
Vi regner n~ied soih tidligere år å ha
starten klokka 10.00.

Det har vist segat det hvert år er
blitt stØrre og. .~tØrre.deltakelse i
marsjen, og vi regner med ded
samme tendensen også i år ettersom
arrangementet blir kjent.. Det er. i
alle fallplass til. alle som har lyst til
å prØve-seg.

For den som deltar for første
gang, utdeles et bronsemerke, mens
det etter. 4 og 7 gangers deltakelse
utdelés’ henholdsVis sølv- og gull
i~evk~, De første s~lvmerkene ble
utdélt i fjor, og vi régner med at

- flere står for tur i år.
• For de- som føler seg ekstra

spreke, er det anledning til å delta i
• Nygaardsvöldløpet, som har klas

• -Ser for aktive lØpere og. bedrifts
lØpére:-Ålb)~h Reidar Nyhus har

• - vunnet dettê- løpet de tré sikte

*årëne, så det er p~ tide at hän får litt
;-konkuii~nse. -

• : -~Både-i~pet og- rr~arsjen~..er ca.

;~ S6~km .lange, 4ög vi håper at både
b~das hefo&niiig og~andre interes

-- . serte -møter iiiannjevnt opp og ~lut
tër opp~ om dette, arrangementet.

-. . Hommelvik I.L.,

- - - frildrettsavd.

- ~Ï~-~’~-sAGÅ -

-- I Bygdebladet nr. 1-1 bragte-vi på forsiden
et bildeta’v. den såkalte Kielland-saga. Cand.

-. -. iti~. Leif- Fredriksen skriver i sin~Hoved

oppgàvè i historie»: -

- - - »Ved Homlas utlØp i~ Hommelvik drev
- ‘ .brukseier Kièlland .~t sagbruk fØr’århundre

- - ~.kiftet; i daW,g tale kalt Kiëlland-saga.
Kielland eidë~gården Karislyst. (Før 1817 het

:gård~n Hikset, navhet~ble forandret.til .Carls
l9st ved kgl. bevilling i 1817 etter søknad fra
eieren, -lØytnant Carl Halck.)

Gårdeh var ~~dyrket, mark. Kiel
land-eide endel skog som han drev skogs
drift ‘i -om vinteren ved hjelp av sine 12
husrnenn,samt-d~-es sønner. På saga arbei
det 16 mann om sommeren. De var âlle faste
arbeidere hos Kiell~and, og de såmme arbei
dere var å se ~ bruket år. etter år. Det var
husmenn under Karlslyst, og deres sØnner
som arbeidet o~å der, og på et teglverk som
Kielland drev. l~ielland likte ikke at hus
ménnene hans og sØnnene - deres tok seg
arbeid annetsteds.

Sommeren 1899 brant den gamle-Kielland
-saga. hed. Nå ble det dannet etHommelvik
Industriaksjeselskap med det formål å overta
tegiverket og bygge saga opp igjen. I dette
selskapet. var Kielland med. Han -satte inn
sine tomter, skogene som tilhØrte Karlslyst,
og tegiverket. Brukseier L. N. Jenssen på
Halstad satte inn sine store skoger i Mostad

mark (eiendommene til Mostadmarken Jern-
verk) og et sagbruk han drev på verkets
eiendom. Dettesagbruket skulle legges ned
når det nye sagbruket var ferdig. Drifts
kapitalen skulle skaffes av svensker, og disse
fikk den egentlige makt.

Imidlertid gikk selskapet fallitt hØsten
1901, og innskyterne -tapte alt de hadde satt
inn. Også eieren av Honmielvik Verft og
StØberi var med, ifølge opplysning i Bygde-
boka.

Konsul Ivar Huitfeldt tok over bruket og
drev det til 1905 eller 1906, da skal også han
ha gått konkurs. Iallfall overtok Meraker
Brug driften ved denne tid og har siden vært
eier. A/S Hommelvik Bruk er etablert i 1905
med en aksjekapital. på kr. 400.000 ifølge
adressek~!enderei~;.~ pen fØrste sjef var forst
mester Feamlëy~Hah -sluttet i 1912. Da lile
Chr. Saxevig ~iisponent, han hadde vært
kontorsjef hos Huitfeldt».

Så langt Leif Fredriksen. Vi kan tilfØye at
AIS Meraker Bmg drev fram til 1930, da ville
de lëgge ned. Det ble da dannet et nytt
selskap, mëd bedriftens arbeidere som
hovedaksjonærer, fikk et større lån til drifts
kapital, mot krsnmunal garanti, og drev-fram
til slutten äv, 1950-årene. A/S Meraker Brug,
som hele tiden sto som eier av. bedriften, tok
da over igjen ~ bygde opp nytt sagbruk og
hØvleri noe nærmere sjØen. -

- ELKOMMEN -TIL KIRKE

Søndag 20.; august.
— Hommelvik kirke kl. 19.00:

Kveldsgudstjeneste ved sokneprest
Stuve.

Søndag 27. august.
— Malvik kirke kl. 11.00:

HØymesse ved sokneprest Stuve.

Søndag 3. september.
— Hommelvik kirke kl. 11.00:

HØymesse ved sokneprest Fosse og
vik. res.kap. Johannes Skauge.
Ofring til Menighetsseminaret
i Trondheim. Nattverd.

Søndag 10. september.
— Malvik kirke kl. 11.00:

HØymesse ved sokneprest Fosse og
vik. res.kap. Johannes Skauge.
Ofring til Menighetsseminaret
i Trondheim. Nattverd.

Vikarhjelp i prestetjenesten.
Tidligere generalsekretær i Det

norske Misjonsselskap Johannes
Skauge kommer til å vikariere som
residerende kapellan i Malvik
prestegjeld fra 1. september d.å.

Vi er ham svært takknemlig over
at han stiller seg som vikar. Håper
han vil finne seg godt tilrette her og
Ønsker ham hjertelig velkommen til
menighetene og til fellesskap i tje
nesten.

KF.

SLEKT SKAL FØLGE
SLEKTERS GANG

Døpte — Malvik
25/6: Meret Stav

Døpte — Hommelvik
18/6: Hans Olav Korsan

Knut BjØrkli
Magne Johnsen
Joachim SkånØy

9/7: Stein Morten Fossmo
23/7: Sin Spets

Heidi Spets

Vigde — Hommelvik
15/7: Trond Svingen og Toril Kokaas

Begravd — Malvik
Karen Bergitte Raaen
Magnhild Vilchammermo
Maria Fjelnset Tranmæl

Bergravd — Hommelvik
20/6: Erling Johan Slind - -

Gustav Edvard RØ~ten -

27/6: Torstein Gunerius PetIer~en
29/6: Anders Warmb9 - - -

7/7: Iver Grindbak - - -

17/7: Ragnar Säksvik . -

20/7: Ole Dalum - • . - - -

25/7: Paul Kristian Fossmo.

DE NYE TEKSTENE
Søndag 20. aug. — 14. s. e. pinse.

5. Mos. 10, 17—21
Rom. 13, 8—10
Matt. 5, 43—48

Søndag 27. aug. — 15. s. e. pinse.
Salme 103, 1—6
1. Tess. 1, 2—10
Joh. 5, l—3a + 5—18

Søndag 3. sept. — 16. s. e. pinse.
5. Mos. 4, 29—31
Fil. 4, 10—13
Luk. 10, 38—42

Søndag 10. sept. — 17. s. e. pinse.
Klag. 3, 22—26
Rom. 8, 18—23
Luk. 7, 11—17

Bårevogn til Malvik kirkegård.
Malvik Helselag og Malvik Syke

pleieforening har gitt bårevogii~stil
Malvik kirkegård.

Nå som kitkegården blir utvidet
og dermed får stØrre avstander,- yil
bårevognen -bli av stor betydning~ -

På memghetens vegne vil jeg si
giverne mange takk for gaven.

- .F.

21/7:
26/7:
28/7:


